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Edellisessä verkkosääntöfoorumissa 31.8.2017 

todettiin:



Verkkosääntöfoorumin jatkamista on toivottu

• Tärkeimpinä perusteluina:

• Foorumi on ollut hyvä tiedonvälityskanava

• Asioita yhteen kokoavaa foorumia tarvitaan, muuten tieto tulee liian pieninä paloina

Kysymys osallistujille:

Mitä mieltä olette, jatketaanko foorumia vielä ensi vuosi?



Aiheita 24.5.2018 tapaamiseen mm.:

• Tasehallinnan rakenne – miten reservien 

mitoitus ja käyttö toteutetaan 

Suomessa/Pohjoismaissa?

• Tasehallinnan ehdot ja niiden vaikutukset 

sopimuksiin

• Tiedonvaihdon periaatteet – Fingridin 

alustavat ajatukset

• Merkittävien osapuolten nimeäminen 

hätätilanteissa

• Uusien NEMO:jen markkinoille tulo – missä 

mennään?

• Tuotannon liityntäsääntöjen 

ajankohtaiskatsaus

Aiheita 9.10.2018 tapaamiseen mm.:

• Taseselvityksen harmonisointi

• Eurooppalaiset reservi- ja 

säätösähkömarkkinat – mitä kuuluu MARI:lle

ja PICASSO:lle?

• Mitä tapahtuu markkinoille sähköjärjestelmän 

hätätilanteissa?

• Kapasiteetinlaskennan kehittäminen –

siirrytäänkö pohjoismaissa flow-based

laskentaan?

• RSC – pohjoismaisen 

käytönsuunnittelutoimiston alkutaival

• Kulutuksen liityntäsääntöjen 

ajankohtaiskatsaus

Ehdotus vuoden 2018 suunnitelmaksi, jos foorumia jatketaan 

– kaksi tapaamista, 24.5.2018 ja 9.10.2018
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